
P R O T O K Ó Ł  Nr XX/2016
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 26 lutego 2016 r.

Początek sesji godz. 13.00
Zakończenie sesji godz. 13.45

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 15
Radni nieobecni -   0

Adn. pkt 1. Otwarcia XX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej  –  Radosław  Gross,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności  quorum  do 
podejmowania prawomocnych uchwał.

Powitał radnych oraz zaproszonych gości.
Następnie przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji
3. Informacja  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań 

podejmowanych w kierunku utworzenia uzdrowiska w Miłomłynie
4. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

• uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy 
Miłomłyn w miejscowości Liwa

• zbycia nieruchomości
• nabycia nieruchomości
• określenia  kryteriów,  liczby  punktów  oraz  dokumentów  obowiązujących 

w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do  pierwszej  klasy  publicznej  szkoły 
podstawowej oraz do pierwszej klasy publicznego gimnazjum dla kandydatów 
zamieszkałych  poza  obwodem  szkoły  podstawowej  lub  gimnazjum,  dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Miłomłyn

• zmiany uchwały w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży służbowych radnych 
Rady Miejskiej w Miłomłynie

6. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
7. Wolne wnioski i informacje
8. Zakończenie obrad sesji

Przewodniczący  Rady  wystąpił  z  wnioskiem o  wprowadzenie  do  porządku  obrad 
punktu „Przyjęcie kalendarza imprez kulturalnych, rekreacyjnych i sportowych na rok  2016” 
jako punktu 3 oraz w punkcie 6 „Podjęcie uchwał w sprawie” projektu uchwały w sprawie 
wyznaczenia Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłomłynie jako jednostki 
organizacyjnej właściwej do realizacji zadań z zakresu świadczenia wychowawczego, jako 
projektu  ostatniego.  Projekt  tej  uchwały  był  przedłożony  i  opiniowany  na  posiedzeniu 
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Komisji Budżetu i Finansów i Komisji Rewizyjnej.  

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady odczytał zmieniony porządek obrad, z punktem 3.: „Przyjęcie 
kalendarza  imprez  kulturalnych,  rekreacyjnych  i  sportowych  na  rok   2016”,  oraz 
rozszerzonym punktem 5.  o  projekt  uchwały  w sprawie  wyznaczenia  Miejsko-Gminnego 
Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Miłomłynie  jako  jednostki  organizacyjnej  właściwej  do 
realizacji  zadań  z  zakresu  świadczenia  wychowawczego.  Numeracja  kolejnych  punktów 
porządku obrad odpowiednio została zmieniona. 

Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie wniosek o przyjęcie  porządku obrad 
wraz ze zmianą. 

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych,  „przeciw” 0,  „wstrzymało 
się” 0.

Przewodniczący Rady zaproponował przejście do kolejnego punktu porządku obrad 
„Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji”.

Adn. pkt 2. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z ostatniej sesji był 
wyłożony do wglądu i radni mogli się zapoznać z jego treścią przed sesją. Radni nie zgłosili 
uwag do protokołu i w związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
o przyjęcie protokołu bez odczytywania.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zaproponował  przejście  do  kolejnego  punktu 
porządku obrad „Przyjęcie kalendarza imprez kulturalnych, rekreacyjnych i sportowych na 
rok  2016”. 

Adn.  pkt  3. Kalendarz  imprez  kulturalnych,  rekreacyjnych  i  sportowych  na  rok  2016 
przedstawił Sekretarz Miasta i Gminy Ryszard Portka.

Kalendarze wg załącznika 
Nr 3-4 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  wystąpił  z  wnioskiem  o  przyjęcie  Kalendarza  imprez 
kulturalnych, rekreacyjnych i sportowych na rok  2016.

„Za” przyjęciem kalendarza głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zaproponował  przejście  do  kolejnego  punktu 
porządku obrad: „Informacja z działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań 
podejmowanych w kierunku utworzenia uzdrowiska w Miłomłynie”.
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Adn.  pkt  4.  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację 
z działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku utworzenia 
uzdrowiska w Miłomłynie.  

Informacja wg załącznika
Nr 5 do protokołu.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań.

Adn. pkt 5. Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 6. Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross przedłożył projekty uchwał 
w sprawie:

uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Miłomłyn 
w miejscowości Liwa

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Mariuszowi  Fudali,  przedstawicielowi 
Gdyńskiej Grupy Urbanistycznej.

Pan  Mariusz  Fudala  poinformował,  że  prace  nad  planem  zagospodarowania 
przestrzennego  Gminy  Miłomłyn  w  miejscowości  Liwa  zostały  rozpoczęte  w  kwietniu 
ubiegłego  roku.  Obejmują  swoim  zakresem  całe  sołectwo  łącznie  z  dużymi  obszarami 
leśnymi.  Projekt  planu  uzyskał  wszelkie  konieczne  opinie  i  uzgodnienia.  Projekt  został 
wyłożony  do  publicznego  wglądu.  Informacja  o  tym  była  zamieszczona  w  prasie  oraz 
w internecie.  Każdy zainteresowany mógł  zapoznać  się  z  tym projektem i  złożyć  uwagi. 
Wpłynęła  jedna  uwaga  dotycząca  przeznaczenia  terenu  pod  zabudowę  mieszkaniową. 
Po  tym  etapie  projekt  jest  gotowy  do  uchwalenia.  W  trakcie  prac  nad  tym  projektem 
równolegle  trwały  prace  nad  zmianą  studium,  które  pozwalały  w  niektórych  miejscach 
w Liwie przeznaczyć część terenów rolnych pod zabudowę. Zmiany te zostały uwzględnione 
w  uchwalonym  wcześniej  studium.  Projekt  planu,  który  został  obecnie  przedłożony  do 
uchwalenia,  uwzględnia  te  zmiany.  Uwaga  zgłoszona  do  projektu  planu  nie  mogła  być 
zrealizowana,  ponieważ  studium  przewiduje  w  tym  miejscu  tereny  rolne.  Informacja  ta 
została zamieszczona w załączniku do uchwały.  Jeżeli  Rada podejmie w dniu dzisiejszym 
uchwałę w sprawie uchwalenia tego planu, to dokumentacja planistyczna zostanie przekazana 
do  sprawdzenia  Wojewodzie.  Jeżeli  Wojewoda  nie  będzie  miał  żadnych  zastrzeżeń,  to 
przekaże  plan do publikacji. Plan zacznie obowiązywać po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

Radny Wiesław Lisek zapytał w odniesieniu do zapisów paragrafu 9 pkt 4 projektu 
uchwały,  w  których  zapisano, że  „Cały  obszar  planu  znajduje  się  w  gminnej  ewidencji 
zabytków. Na terenie planu znajdują się budynki o cechach zabytków, które oznaczono na 
rysunku  planu.”,  czy  nad  oznaczonymi  budynkami  ma  pieczę  konserwator  zabytków  ? 
Czy jakiekolwiek zmiany w tych budynkach muszą być z nim konsultowane?.   

Pan Mariusz Fudala odpowiedział twierdząco. Nawet jeżeli nie zostałyby wymienione, 
to cały obszar Liwy jest ujęty w gminnej ewidencji zabytków. W związku z tym wszelkie 
działania, procesy budowlane powinny być prowadzone pod nadzorem konserwatora. 
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Radny Wiesław Lisek poinformował, iż pyta o to dlatego, że gmina często prowadzi 
remont szkoły i czy nie będzie problemów z tego powodu.  

Więcej pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej wystąpił z wnioskiem o podjęcie 
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Miłomłyn w miejscowości Liwa.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego 
planu  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Miłomłyn  w  miejscowości  Liwa  została 
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/1092016
wg załącznika Nr 6 do protokołu. 

zbycia nieruchomości

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie zbycia nieruchomości.

„Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymało  się” 
2 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zbycia nieruchomości została 
podjęta.

Uchwała Nr XX/110/2016
wg załącznika Nr 7 do protokołu.

nabycia nieruchomości

Przewodniczący Rady poinformował, że w paragrafie 1 pkt 2 projektu uchwały została 
wprowadzona zmiana powierzchni działki nr 5/28 z 0,0947 ha na 0,0946 ha. Radni, którzy 
byli obecni na posiedzeniach komisji zostali o tym poinformowani.  

Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie nabycia 
nieruchomości wraz z wprowadzoną zmianą.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  nabycia  nieruchomości 
została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/111/2016
wg załącznika Nr 8 do protokołu.
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określenia  kryteriów,  liczby  punktów  oraz  dokumentów  obowiązujących 
w postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszej klasy publicznej szkoły podstawowej oraz 
do  pierwszej  klasy  publicznego  gimnazjum  dla  kandydatów  zamieszkałych  poza 
obwodem szkoły podstawowej lub gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Miłomłyn

Przewodniczący Rady poinformował, że w stosunku do projektu uchwały, jaki radni 
wcześniej  otrzymali  została  wprowadzona  w  paragrafie  2  pkt  3  zmiana  liczby  punktów 
kryterium  w  przypadku  ubiegania  się  o  przyjęcie  kandydata  do  szkoły  zlokalizowanej 
najbliżej  miejsca  zamieszkania  lub  miejsca  pracy  jednego  z  rodziców  z  5  na  3. 
Projekt uchwały wraz ze zmianą został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniach komisji. 

Radny Grzegorz Żmijewski zapytał na prośbę mieszkańców Liksajn, czy na przyszłej 
sesji  Rada  będzie  omawiać  kryteria  przyjęć  do  punktów  przedszkolnych,  czy  pozostaną 
kryteria z ubiegłego roku.

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ryszard  Portka  poinformował,  że  uchwała  ustalająca 
dodatkowe kryteria w sprawie przyjęć do punktów przedszkolnych obowiązuje z ubiegłego 
roku. 

Więcej pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady  wystąpił  z  wnioskiem  o  podjęcie  uchwały  w  sprawie 
określenia  kryteriów,  liczby  punktów  oraz  dokumentów  obowiązujących 
w postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszej klasy publicznej szkoły podstawowej oraz do 
pierwszej  klasy  publicznego  gimnazjum  dla  kandydatów  zamieszkałych  poza  obwodem 
szkoły  podstawowej  lub  gimnazjum,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Gmina 
Miłomłyn wraz ze zmianą w paragrafie 2 pkt 3. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia kryteriów, liczby 
punktów oraz  dokumentów obowiązujących  w  postępowaniu  rekrutacyjnym do  pierwszej 
klasy publicznej  szkoły podstawowej oraz do pierwszej  klasy publicznego gimnazjum dla 
kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły podstawowej lub gimnazjum, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/112/2016
wg załącznika Nr 9 do protokołu.

zmiany uchwały w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady 
Miejskiej w Miłomłynie

Przewodniczący Rady poinformował, że komisje Rady pozytywnie zaopiniowały na 
posiedzeniach projekt uchwały wraz ze zmianą w paragrafie 3 pkt 2a polegającą na dodaniu 
przed kwotą 140 zł słów „za każdą nieobecność”. Następnie poddał pod głosowanie projekt 
uchwały wraz ze zmianą.
 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
diet i  zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Miejskiej  w Miłomłynie została 
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/113/2016
wg załącznika Nr 10 do protokołu.

wyznaczenia  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Miłomłynie  jako 
jednostki  organizacyjnej  właściwej  do  realizacji  zadań  z  zakresu  świadczenia 
wychowawczego

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  przedłożony 
i  omawiany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów i Komisji Rewizyjnej. Komisje te 
pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały.  Radni  pozostałych  komisji  otrzymali  projekt 
uchwały  przed  sesją  Rady.  Jest  to  uchwała,  w  której  Rada  powierza  zadanie  związane 
z wypłatą świadczeń wychowawczych, w związku z programem rządowym 500 + Miejsko-
Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Miłomłynie. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy 
Stanisławowi Siwkowskiemu, który poinformował, że w Gminie Miłomłyn zadanie to będzie 
prowadził Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. W tym celu w MGOPS zostanie 
zatrudniona  dodatkowo  1  osoba  w  ramach  prac  interwencyjnych  na  najbliższe  pół  roku. 
Na dzień dzisiejszy dla gminy jest przeznaczone na to zadanie ok. 2.700.000 zł i 12 tys. zł na 
urządzenie  biura.  MGOPS będzie  przyjmować wnioski  o  przyznanie tego świadczenia  od 
miesiąca kwietnia.  Wnioski będzie przyjmować ok. 5 pracowników. Jeśli  zajdzie potrzeba 
czas  pracy  rozszerzy  się  także  na  soboty,  niedziele  oraz  popołudnia.  Wnioski  mogą  być 
złożone osobiście, bądź elektronicznie. Przewiduje się wpłynięcie ok. 400 wniosków  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyznaczenia Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłomłynie jako jednostki 
organizacyjnej właściwej do realizacji zadań z zakresu świadczenia wychowawczego.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  wyznaczenia  Miejsko-
Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Miłomłynie  jako  jednostki  organizacyjnej 
właściwej  do  realizacji  zadań  z  zakresu  świadczenia  wychowawczego  została  podjęta 
jednogłośnie.

Uchwała Nr XX/114/2016
wg załącznika Nr 11 do protokołu.

Adn. pkt 7. Z uwagi na brak zgłoszonych interpelacji i zapytań odpowiedzi nie udzielano.

Adn.  pkt  8.  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  w  dniu 
wczorajszym gmina złożyła wniosek o dofinansowanie inwestycji - budowy drogi Majdany 
Wielkie-Bynowo o wartości 1.200.000 zł. Wniosek  został przyjęty. 
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Radna  Zdzisława  Milkowska  zwróciła  się  z  prośbą  w  imieniu  mieszkańców,  by 
wystąpić  do  firmy Budimex  –  wykonawcy trasy szybkiego  ruchu  na  odcinku  Miłomłyn-
Ostróda o usunięcie dziur w nawierzchni drogi w Miłomłynie spowodowanych przejazdem 
ciężkich samochodów dowożących żwir i piasek na budowaną drogę S7.   

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  osobiście 
dopilnuje tej sprawy. 

Radna Joanna Karabinowska poinformowała, że Stowarzyszenie „Razem dla Innych” 
złożyło projekt do Urzędu Marszałkowskiego. Otrzymało dofinansowanie w kwocie 5.600 zł 
na zorganizowanie warsztatów w świetlicy w Liwie.

Radny Kazimierz Czarnecki przypomniał Burmistrzowi o potrzebie naprawy drogi do 
miejscowości Ostrów. 

Burmistrz Miasta i Gminy poinformował, że droga ta zostanie naprawiona z chwilą 
zaprzestania opadów.  

Radny  Grzegorz  Walaszczyk  poinformował,  że  ostatnio  były  łatane  dziury 
w nawierzchni drogi do mostu w Karnitach. Odcinek drogi za mostem nie został naprawiony. 
Na tej drodze są dziury przez całą miejscowość. Ponadto zgłosił potrzebę, by nadlać przednią 
i tylną nawierzchnię mostu w Karnitach, z uwagi na uskok pomiędzy mostem a nawierzchnią 
drogi.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że ten odcinek drogi 
jest drogą powiatową. W związku z tym zgłosi sprawę do Zarządu Dróg Powiatowych. 

Radny  Mirosław  Ruczyński  zgłosił  potrzebę  zasypania  dziur  w  nawierzchni 
ul. Wąskiej w Miłomłynie na odcinku w kierunku cmentarza.

Radny Krzysztof Kijański zgłosił potrzebę naprawy destruktem drogi w Bynowie do 
bloków mieszkalnych (są kałuże). 

Adn. pkt 9. W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  XX  sesji  Rady  Miejskiej 
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Radosław Gross
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